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壮丽山河秀中华，欢颂祖国万年春；神州大地齐欢腾，祝福祖国永太平；举国英豪开新局，祈望祖国更昌盛；全国人民同庆贺，祝愿祖国更强大！以下是为您整理的《祝国庆节快乐的祝福语英语版》，希望大家能够喜欢。>1.祝国庆节快乐的祝福语英语版1、Full ...
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1、Full Ying Guo, Woods Hongye dance autumn wind. The entire country is behind Qi, and the home-Sheng everything. This grand festival will bring you everlasting lucky！
万紫千红迎国庆，片片红叶舞秋风。举国上下齐欢畅，家和国盛万事兴。愿这盛大的节日带给你永远的幸运！
2、Autumn years, the harvest season, I wish the most sincere smile with you, deeply wishes you happy National Day, cause brilliant TOUCH DOWN！
金秋的岁月，丰收的季节，愿我最真诚的笑容伴随你，深深的祝福你，国庆节快快乐乐，事业辉煌腾达！
3、National Day, the National Day, celebrating the country. The birthday wish you good mood every day happy, eternal happiness！
国庆，国庆，举国欢庆。祖国生日祝你美好心情，天天开心，快乐永恒！
4、Lost, very missed. In this long National Day holiday, often recalled coexistence years.Time to find some locations, bring blessings to a very experience！
好久不见，十分想念。在这漫漫的国庆长假里，常常忆起共处的岁月。找点时间，约个地点，带上祝福，来个非常体验！
5、Girls like flowers, and more broad-minded inclusion, in order to open up new possibilities and awaken the sleepy mountain, the river changed its appearance. This is a beautiful motherland is where my growth.
姑娘好像花儿一样，小伙儿心胸多宽广，为了开辟新天地，唤醒了沉睡的高山，让那河流改变了模样。这是美丽的祖国，是我生长的地方。
6、National Day when you do not want to give too much, just to give you 50 million: 10 million to be happy, healthy 10 million, 10 million should be safe, happy to 10 million, 10 million MO forget me！
国庆节之际，不想给你太多，只给你五千万：千万要快乐,千万要健康，千万要平安，千万要知足，千万莫忘记我！
7、States have a home, you can have a home, you have me, I wish my dear parents happy National Day！ Healt！h
有国才有家，有家才有你，有你才有我，祝我亲爱的爸妈国庆快乐！身体健康！
8、Went to the National Day holiday in the country to celebrate this day, I hope youhappy as Xi, always happy. Happy National Day！
又到国庆节了，在这举国欢庆的日子里，希望你快乐如夕，永远幸福。国庆节快乐！
9、Just off the beautiful Chang E, ushered in the birthday of the motherland. I take this opportunity goes to you my heartfelt blessing: I wish you all the best and every success！
刚刚送走了美丽的嫦娥，又迎来了祖国的华诞。借此机会我呈上对你衷心的祝福：祝你一切顺利，万事如意！
10、great blessing more powerful and prosperous motherland, the people of the motherland blessings every day upward. Bless you, I become more expansive pocket, bless our health beautiful wife.
祝福伟大的祖国更加强盛，祝福祖国的人民天天向上。祝福你我口袋日见膨胀，祝福我们的爱人健康漂亮。
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1、愿你家庭美满，快乐无限！
May your family be happy and happy!
2、祝你国庆快乐！圆圆满满！
I wish you a happy National Day! Round and full!
3、愿你：生活美好，国庆快乐！
Wish you a beautiful life and a happy National Day!
4、祝愿，国庆快乐，万事如意！
I wish you a happy National Day and all the best!
5、愿你，放飞梦想，国庆快乐！
Wish you a happy National Day!
6、祝国庆节快乐，越来越好！
Happy National Day, better and better!
7、祝你幸福健康，国庆快乐！
I wish you happiness, health and happy National Day!
8、祝：国庆节快乐，心想事成！
Wish: happy National Day and everything you want!
9、祝：万事大吉，心想事成！
Wish: everything goes well and everything comes true!
10、国庆已到，祝福送上，愿开心快乐过长假！
The National Day is coming. I wish you a happy holiday!
11、国庆之风清月明，携汝之手，共沐月光，缠绵细语，慢慢道来。
On the national day, the wind is clear and the moon is bright. Take your hand and bathe in the moonlight. Talk softly and slowly.
12、国庆佳节，祝你幸福又开心，快乐又美好！
National Day, I wish you happiness and happiness, happiness and beauty!
13、真诚的祝福，祝国庆快乐！
Sincere wishes for a happy National Day!
14、国庆节来临，让我们共祝愿国圆家圆，家和国兴！
National Day is coming, let\'s wish Guoyuan, Jiayuan, Jiaxing and Guoxing!
15、良辰吉时又登场，国庆佳节喜洋洋。
The auspicious moment came again, and the National Day was happy.
16、衷心祝您国庆快乐，合家幸福！
I sincerely wish you a happy National Day and a happy family!
17、愿你吉星高照，好运常伴。
I wish you good luck and good luck.
18、祝你国庆快乐，祝你好运！
I wish you a happy National Day and good luck!
19、国庆佳节，你幸福又开心，快乐又美好！
National Day, you are happy and happy, happy and beautiful!
20、国庆节快乐，七天乐翻天！
Happy National Day, happy seven days!
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1、When you see I will give you the blessing of this, you should first hard wall, see not, you immediate countless stars is unlimited I wish a happy National Day！
当你看到我给你的这份祝福，请将头用力撞墙，看到没有，你眼前无数的星星是我无限的祝福，国庆快乐！
2、Throughout the carpet of flowers forms the sky music critics、 In this beautiful day, let me with the most sincere blessings with you through。
神州大地繁花似锦，祖国长空乐曲如潮。在这美好日子里，让我用最真挚的祝福伴您渡过。
3、I wish Fossett will be busy in the letter, the National Day when you send and distant、 I wish you a happy National Day, wishing, and prosperity！
我将满满的祝福塞在信里，在国庆节之际，寄与远方的您。祝您国庆节快乐，心想事成，事业蒸蒸日上！
4、water in a stream, fish in travel, love you no reason; Blowing in the Wind, rain the next, you want to have some affinity; Days affection, and love, the National Romantic Will it work?
水在流，鱼在游，爱你不需要理由;风在吹，雨在下，很想抱你亲一下;天有情，地有情，国庆浪漫一下行不行?
5、Autumn is the season of harvest, the fall is tempting moment、 If you would like to be the autumn harvest the fruits and laughter to you forever if blooming flowers。
金秋是收获的季节，金秋是诱人的时刻。愿你收获永远如金秋的硕果，愿你欢笑永远如盛开的鲜花。
6、National Day, we Qi joy, a total of 56 national jubilation, I wish our motherland is thriving！
庆国庆,大家齐欢乐,五十六个民族共欢腾,祝我们的祖国欣欣向荣！
7、Look at the beautiful rivers and mountains, and celebrate the eternal spring of the motherland. Wish you a happy National Day!
望江山千里秀，欢颂祖国万年春。祝福你，国庆节快乐！
8、Friends, the people across the country to celebrate the birthday of the motherland, where you expect to spend this rare holiday? I walk out together with it, to see so many Concubine Jiangshan, Zheyaoshan countless heroes do。
朋友，在全国人民欢庆祖国生日之际，你想到哪里去度过这难得假期呢?跟我一起出去走走吧，“看江山如此多娇，令无数英雄尽折腰。”
9、Just off the beautiful Chang E， ushered in the birthday of the motherland、 I take this opportunity goes to you my heartfelt blessing： I wish you all the best and every success！ ！
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